

# 4D3N

## MOUNT KINABALU

Mount Kinabalu is a mountain located in Ranau district, West Coast Division of Sabah, Malaysia. It is protected as Kinabalu Park, a World Heritage Site. Kinabalu is the highest peak in Borneo's Crocker Range, the Malay Archipelago, and Malaysia.

### Package Includes:

- 2 night accommodation at Kota Kinabalu city center and 1 night accommodation at Mount Kinabalu
- Daily breakfast ,2 lunch and 1 dinner
- Entrance fees to Mount Kinabalu Park
- All transfer as per itinerary

### Remarks:

- Travel insurance and optional activity are not included



See You In Kota Kinabalu~



### Day 1

- Upon arrival at airport, transfer to hotel and check in
- After that free at own leisure

### Day 2

- Breakfast at hotel
- Transfer to the Park HQ to register for the climb.
- Lunch at Kinabalu Parks
- Our guide will arrange for all necessary registrations, assign you a mountain guide and apply for your ID TAG
- The climb will take approximately 4-5 hours
- Arrive PanaLaban Base Camp @ 3272m and check in
- Dinner at Laban Rata Restaurant

### Day 3

- Wake up on 2am for early meals and depart for the continuation of journey towards the summit of Mount Kinabalu
- After arrive the peaks of Mount Kinabalu, you will enjoy a sunrise over the majestic Mount Kinabalu (Sunrise subject to weather)
- Descend back to Panalaban Base Camp for late breakfast and check out.
- Lunch at Kinabalu Park
- Transfer back to Kota Kinabalu city (Journey approx. 2hours) and check in hotel in city center, after that free at own leisure

### Day 4

- Breakfast at hotel
- Free at own leisure until check out
- Transfer to Kota Kinabalu Airport

**\*\* Under unforeseen circumstances the company and its associated agent has the rights to amend the itinerary as and when if necessary \*\***



Contact: 018-2634501/03-21424501

Email: [gitours@live.com.my](mailto:gitours@live.com.my)

Website: [www.gitmalaysia.com](http://www.gitmalaysia.com)

# 4天3夜 沙巴神山之旅

神山是位于马来西亚沙巴州西海岸区Ranau区的一座山。它被保护为世界遗产京那巴鲁公园。京那巴鲁是婆罗洲克罗克山脉，马来群岛和马来西亚的最高峰。



## 第一天

- 抵达亚庇机场后，专车送往至酒店并办理入住手续
- 自由活动

## 第二天

- 精蓄锐后，享用一顿丰富的早餐
- 前往神山公园柜台登记进行攀登
- 于神山公园享用午餐
- 我们的向导将为您安排所有的登记和分配一名登山向导
- 攀登大约需要4-5个小时
- 到达PanaLaban大本营（3272m）后，办理入住手续
- 于Laban Rata餐厅享用晚餐

## 第三天

- 凌晨2点起床用餐后，继续前往神山的山顶
- 抵达神山的山峰后，您将在雄伟的山顶欣赏日出（日出将视当天天气而定）
- 下山回到PanaLaban大本营享用早餐然后退房
- 于神山公园享用午餐
- 前往亚庇市市中心（行程约2小时），然后办理入住手续
- 自由活动

## 第四天

- 于酒店享用早餐
- 自由活动直到退房
- 前往亚庇机场

**\*\* 行程只供参考，以当地旅游安排为准 \*\***

## 套餐包括:

- 2晚住宿于亚庇市中心与1晚住宿于神山山腰
- 早餐，2份午餐，1份晚餐
- 神山公园入门票
- 所有行程里注明的接送

## 备注:

- 配套不包括旅游保险和其他活动



我们神山见~



Contact: 018-2634501/03-21424501

Email: [gitours@live.com.my](mailto:gitours@live.com.my)

Website: [www.gitmalaysia.com](http://www.gitmalaysia.com)